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Abstract (en)
A detachable bracelet (4) which secures a wristwatch case (2) is connected by means of a bar (6) which passes through orifices (12,14) in
projections (8,10) of the case (2) and a channel at the end of the watchstrap (4). The bar (6) is tubular and at one end (24) has a wider cross section
portion and shoulder (26) which houses a push button (36). The push button (36) is part of an operating element (32,34) which is spring loaded (30)
and normally holds a rotatable catch (40) in a position which locks the bar (6) to the watchcase (2). When the pushbutton (36) is depressed against
the action of the spring (30) the catch (40) becomes flush with the surface of the bar which may then be withdrawn.

Abstract (fr)
L'invention concerne une barrette (6) de fixation d'un bracelet (4) de montre destinée à être engagée à coulissement dans un passage (12,
14) d'une boîte de montre (2) et montée dans une des extrémités d'un bracelet (4) La barrette (6) comprend un corps longiligne (22) et étant
caractérisée en ce qu'elle comprend un dispositif de verrouillage, ledit dispositif de verrouillage comprenant un verrou (28) soumis à l'action d'un
organe élastique (30) et de moyens de commande (32, 36) du verrou (28) qui sont accessibles depuis une extrémité de la barrette (6), le verrou (28)
étant agencé de manière à faire saillie transversalement au corps (22) hors du corps de la barrette (6), dans une première position (figure 1) dans
laquelle les moyens de commande (32, 36) ne sont pas actionnés, et à se rétracter à l'intérieur du corps (22) dans une deuxième position (figure 2)
lorsque les moyens de commande (32, 36) sont actionnés. <IMAGE>
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